
Bestyrelsesmøde 21/5 2014 

Mødt var 4 fremmødt. 1 fraværende p.g.a. sygdom 

1. Referat af møde 16/04 14 blev godkendt

2. Anne‐Maj orienterede om sir arbejde som kasserer og redegjorde for de krav som Palle stillede 
angående det materiale han fik tilsendt. Det blev besluttet at Preben kontakter Palle, herunder 
drøftes hyppigheden af udarbejdelse af råbalence, som Palle udfører.

3. Dige . Der er kommet indkaldelse til møde i følgegruppen med forslag til vedtægter med henblik på 
afholdelse af stiftende generalforsamling for digelaget. Finn er forhindret i at møde og har bedt 
Preben møde. Det blev aftalt , at Ditte og Henrik møder og efterfølgende orinterer bestyrelsen.

4. Postkasser. Der er indkommet en formel indsigelse om fællesindkøb uden at generalforsamling har
godkendt udseende og udgift. Sagen drøftes med medlemmerne på arbejdslørdag 24 ds. og der
træffes beslutning  på et senere møde, evt efter indhentelse af yderligere tilbud.

5. Gadebelysning.  Preben orienterede om at der efter kontakt med de øvrige foreninger var indkøbt 
LED‐ belysning, hvilket bestyrelsen tog til efterretning

6. Arbejdslørdag. Preben oplyste, at der var 22 til od og orienterede om opgaver, mad og drikke m.v.

7. Næste møde.  Onsdag den 3. sept. hos Per.

8. Diverse. Per indkøber en hækkeklipper til fælles benyttelse.
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